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Kalisz, 29 czerwca 2022 roku 

Pan 
Eskan Darwich

Radny Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,      

odpowiadając na Pana interpelację w sprawie budowy zadaszenia nad 

ławkami przy tężni solankowej w Parku Przyjaźni, informuję, że obecnie w budżecie 

miasta nie ma środków na realizację tej inwestycji. 

Jednak tężnia w Parku Przyjaźni, której budowę mieszkańcy sami wskazali 

podczas głosowania w budżecie obywatelskim cieszy się ogromną popularnością. 

Dlatego, jeśli pojawią się możliwości finansowe na budowę zadaszenia ławek przy 

tężni, rozważymy możliwość realizacji tej inwestycji.

Łączę wyrazy szacunku

                                                                                         



Kalisz, dn. 27.06.2022 r. 

Eskan Darwich  

Radny Rady Miasta Kalisza  

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

Interpelacja 

w sprawie budowy zadaszenia nad ławkami przy tężni solankowej w Parku Przyjaźni   

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

dnia 25 maja br. w Parku Przyjaźni została oddana do użytku tężnia solankowa. 

Kaliszanie, którzy tam przybywają, chwalą sobie właściwości tego obiektu. Będąc tam 

regularnie, odbywam różne rozmowy na temat tego obiektu, z których wynika, iż 

w gorących słonecznych dniach nie da się usiąść na ławeczkach umiejscowionych 

dookoła tężni. Większości osób, z którymi rozmawiałem, prosi o zbudowanie 

zadaszenia nad tymi ławeczkami. 

W związku z powyższym chciałbym zapytać, czy Pan prezydent przewiduje 

budowę zadaszenia nad ławeczki w celu poprawy warunków pobytu dla osób 

korzystających z właściwości prozdrowotnych tężni? Jeżeli tak, to w jakim terminie 

możemy oczekiwać realizacji tego przedsięwzięcia?  

        Z wyrazami szacunku  

              Eskan Darwich 


